

SIARAN AKHBAR

UNTUK SIARAN SEGERA

KUALA LUMPUR – KARAK AKAN DITUTUP MALAM INI

~ANIH Tutup Sebahagian Lebuhraya Kuala Lumpur Karak Bagi Kerja-Kerja ECRL ~

KUALA LUMPUR, 27 JUN 2022– ANIH Berhad, pengendali Lebuhraya Kuala Lumpur – Karak (KLK) dan Lebuhraya Pantai Timur Fasa 1 (LPT1) akan menutup sebahagian Lebuhraya KLK di kedua-dua arah selama 30 minit dari jam 11 malam ini bagi memudahkan kerja-kerja pembinaan ECRL

Menurut Pengurus Besar Kanan ANIH Berhad, Puan Radzimah Mohd Radzi, penutupan ini bertujuan memudahkan laluan jentera berat yang terlibat dengan pembinaan terowong ECRL di Genting.

“Laluan di kedua-dua arah Lebuhraya KLK akan ditutup sepenuhnya dari KM55.35 sehingga KM 55.85 (Lentang) bagi memastikan tiada kejadian yang tidak diinginkan berlaku. ANIH Berhad ingin menasihati pengguna untuk merancang perjalanan dan jika perlu, mempercepatkan atau menangguhkan perjalanan mereka”, tambah beliau lagi

Selepas jam 11.30 malam ini, hanya laluan lorong kiri akan dibuka dikedua-dua arah kepada para pengguna. ANIH Berhad menjangkakan laluan akan dibuka sepenuhnya di semua arah pada jam 5 a.m, 28 Jun (Selasa).

Puan Radzimah juga ingin mengingatkan semua untuk memandu dengan berhemah dan mematuhi arahan petugas dilokasi serta memastikan keadaan kenderaan mereka sentiasa dalam berkeadaan optimum sebelum memulakan perjalanan mereka.

Untuk maklumat lebih lanjut, tepat dan terkini, sila rujuk laman sosial rasmi Lembaga Lebuhraya Malaysia/ANIH Berhad di Twitter @LLMTrafik @LPTTrafik dan Facebook @Lembaga Lebuhraya Malaysia @Lebuhraya Pantai Timur atau hubungi *hotline* LLM di 1800-88-7752 dan LPT - Line di 1-700-818-700.

-TAMAT-

Tentang ANIH Berhad

ANIH Berhad adalah pemegang konsesi Lebuhraya Pantai Timur (LPT) yang merangkumi komponen Lebuhraya Kuala Lumpur-Karak (KLK) dan Lebuhraya Pantai Timur Fasa 1 (LPT 1), sepanjang 250 kilometer (KM). Bermula dari Gombak di KM 19.2 Lembah Klang hingga ke Jabor di KM 250 Terengganu, LPT meningkatkan masa perjalanan, dari Lembah Klang ke bandar-bandar utama di sebelah Pantai Timur, terutamanya Kuantan. Operasi tol dan penyenggaraan rangkaian-rangkaian lebuhraya ANIH Berhad diurus oleh Kumpulan MTD.

**Siaran Akhbar dikeluarkan bagi pihak ANIH Berhad oleh:
Jabatan Komunikasi Korporat Kumpulan
Kumpulan MTD**

Menara MTD, 1, Jalan Batu Caves, 68100 Batu Caves, Selangor Darul Ehsan, Malaysia
Tel : 03-6195 1111 Fax : 03-6187 5055 Website : www.mtdgroup.com.my, www.anihberhad.com

MEDIA STATEMENT

FOR IMMEDIATE RELEASE

KUALA LUMPUR-KARAK HIGHWAY TO CLOSE TONIGHT

~ANIH Close Partial Route on Both Bounds to Facilitate ECRL Work ~

KUALA LUMPUR, 27 JUNE 2022– ANIH Berhad, the operator of the Kuala Lumpur – Karak Highway (KLK) and the East Coast Expressway Phase 1 (LPT1) will be closing partial segment of the KLK on both bounds for 30 minutes from 11 p.m tonight to facilitate works on the construction of the ECRL.

According to Puan Radzimah Mohd Radzi, Senior General Manager, Head of ANIH Berhad, the closure is to give access to heavy machinery involved in the contruction of the ECRL Genting tunnel.

“Both bounds from KM55.35 to KM 55.85 (Lentang) will be closed entirely to traffic to ensure the safety of our users remain top priority. ANIH Berhad would also like to remind our users to plan their journey ahead of time or delay it if possible”, she added.

Only the left lanes will be accessible to traffic on both bounds after 11.30 tonight and ANIH Berhad is expecting to reopen all lanes by 5 a.m on the 28th of June (Tuesday)

Puan Radzimah would also remind road users to drive responsibly and to adhere to traffic personals on site and to ensure their vehichles are in optimum condition before starting their journey

For more, accurate and up-to-date information, please refer to the official social media site of the Malaysian Highway Authority/ANIH Berhad on Twitter @LLMTrafik @LPTTrafik and Facebook @Lembaga Lebuhraya Malaysia @Lebuhraya Pantai Timur or call the LLM Hotline at 1800-88-7752 and LPT-Line at 1-700-818-700.

-END-

About ANIH Berhad

Anih Berhad is the concessionaire holder of the East Coast Highway (LPT) which encompasses 250KM highway including components of the Kuala Lumpur-Karak Highway (KLK) and East Coast Highway Phase 1 (LPT 1). Beginning from Gombak at KM 19.2 Klang Valley to Jabor at KM 250 Terengganu, LPT shortens travel time, from Klang Valley to the main cities on the East Coast, especially Kuantan. Toll operations and the implementation of ANIH Berhad highway networks are managed by the MTD Group.

**Media Statement issued on behalf of ANIH Berhad by:
Group Corporate Communications Department
MTD Group**

Menara MTD, 1, Jalan Batu Caves, 68100 Batu Caves, Selangor Darul Ehsan, Malaysia
Tel : 03-6195 1111 Fax : 03-6187 5055 Website : www.mtdgroup.com.my, aniberhad.com.my

吉隆坡加叻大道（KLK）将于今晚关闭
~ ANIH 关闭部分 KLK 道路以促进 ECRL 建设工作~

吉隆坡，2022 年 6 月 27 日-东海岸大道（LPT1）及吉隆坡加叻大道（KLK）特许经营公司 ANIH 有限公司将于今晚 11 时，双向关闭部分 KLK 大道，预计长达 30 分钟，以促进东海岸铁路（ECRL）建设工作。

ANIH 有限公司高级总经理拉芝玛莫哈末拉兹表示，该大道关闭是为了促进云顶 ECRL 隧道建设所涉及的重型机械能够顺利通过。

“KLK 高速公路两个方向的道路将从 KM55.35 到 KM 55.85（仁当 Lentang）全面关闭，以确保不会发生意外事件。 ANIH 有限公司建议道路使用者计划他们的旅程，并在必要时加快或推迟他们的旅程”，她补充说。

在今晚的 11 时 30 分后，只有左侧车道将开放给道路者。 ANIH 有限公司预计该路线将于 6 月 28 日（星期二）凌晨 5 点全面开放。

拉芝玛女士也提醒民众谨慎驾驶，听从当地工作人员的指示，同时车主也需确保车辆在出发前始终处于最佳状态。

欲了解更多准确和最新的信息，请参阅 Lembaga Lebuhraya Malaysia/ANIH Berhad 的官方社交网站 Twitter @LLMTrafik @LPTTrafik 和 Facebook @Lembaga Lebuhraya Malaysia @Lebuhraya Pantai Timur 或拨打 LLM 热线 1800- 88-7752 和 LPT 线 1-700-818-700。

-完-

关于 Anih Berhad

ANIH Berhad 是东海岸高速公路 (LPT) 的特许经营商，该高速公路是由吉隆坡-加叻高速公路 (KLK) 和东海岸高速公路 (LPT 1)组成的，全长 250 公里 (KM)。从 KM 19.2 Klang Valley 的 Gombak 到 KM 250 Terengganu 的 Jabor，LPT 缩短了从巴生谷到东海岸主要城市，尤其关丹的旅行时间。ANIH Berhad 高速公路网的收费运营和维护由 MTD 集团管理。

Anih Berhad 代表发表媒体声明：

集团企业传讯部

MTD Group

Menara MTD, 1, Jalan Batu Caves, 68100 Batu Caves, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

Tel : 03-6195 1111 Fax : 03-6187 5055 Website : www.mtdgroup.com.my, www.anihberhad.com